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Protokół Nr XXVI/2020 

z sesji Rady Gminy Mszana w dniu 22 grudnia 2020 r. 

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Mszanie 

Pkt. 1 
Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2020 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:57 
tego samego dnia.  Sesja odbyła się częściowo zdalnie, przez system 
teleinformatyczny e-sesja. 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków Rady. 
Obecni: 
1. Rafał Bura 
2. Roman Bura 
3. Roman Goik 
4. Magdalena Herman 
5. Marek Kotula 
6. Piotr Kuczera 
7. Marek Liśnikowski 
8. Celina Mizia 
9. Tomasz Mrowiec 
10. Ilona Mura 
11. Krzysztof Rduch 
12. Elżbieta Skorupa 
13. Wioleta Szotek 
14. Ewa Wawrzyczny 
15. Beata Wieszołek 

Pkt. 2  
Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 
Liśnikowski. Na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że sesja jest 
prawomocna. Następnie powitał Radnych, Wójta Mirosława Szymanka, 
Skarbnik Gminy Panią Małgorzatę Gąsior oraz pracowników Urzędu Gminy. 
Zdalnie w posiedzeniu uczestniczyli również  Z-ca Wójta Pan Błażej Tatarczyk i 
Sekretarz Gminy Pani Joanna Szymańska. 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
Sesja była transmitowana na żywo: 
https://www.youtube.com/watch?v=hdEYT17k_XI 
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Pkt. 3  

Przewodniczący Rady poinformował, iż wpłynął dodatkowy projekt 
uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.  

Omówił go Pan Piotr Hajski, insp. ds. zarządzania kryzysowego. 
Projekt uchwały zakłada przekazanie z dochodów własnych Gminy środków 
finansowych dla Policji w wysokości 20.000,00 zł z przeznaczeniem na 
rekompensatę pieniężną za czas służby ponadnormatywnej na terenie Gminy 
Mszana. Środki te zostaną przekazane ze środków budżetu Gminy Mszana na 
2021 rok, a warunki ich przekazania określi porozumienie zawarte pomiędzy 
Wójtem Gminy Mszana, a Komendantem Powiatowym Policji w Wodzisławiu 
Śląskim. Za jedną godzinę służby ponadnormatywnej na terenie gminy 
funkcjonariusze otrzymują 25 złotych.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że nie ma potrzeby zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020 - 2027, dlatego z 
zaproponowanego porządku obrad usuwa się w punkcie 7 podpunkt c/. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie ww. zmian w 
proponowanym porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad.  
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek. 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXV/2020 Rady Gminy Mszana z dnia 10 

listopada 2020 r. 
5. Interpelacje. 
6. Sprawozdania z prac komisji. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 2021 – 
2028; 

 b/ budżetu Gminy Mszana na 2021 rok; 
 c/ przekazania środków finansowych dla Policji; 
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 d/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2020 rok; 
 e/ wydatków budżetowych, których realizowane planowane kwoty 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 r.; 
 f/ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Mszana; 
 g/ określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

 h/ wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi; 

 i/ planu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez 
Gminę Mszana na 2021 r. ; 

 j/ wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 
Mszana a Miastem  Jastrzębie-Zdrój w sprawie powierzenia Miastu 
Jastrzębie-Zdrój realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej 
polegającego na świadczeniu usług przez Środowiskowy Dom 
Samopomocy w Jastrzębiu-Zdroju na rzecz mieszkańców Gminy 
Mszana; 

 k/ planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mszana na 2021 r.; 
 l/ planu pracy Rady Gminy Mszana na 2021 r. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10.  Zakończenie obrad. 

Przed rozpoczęciem kolejnego punktu głos zabrała Senator RP Pani Ewa 
Gawęda, która wzięła udział zdalnie w posiedzeniu. Złożyła władzom Gminy i 
wszystkim radnym życzenia świąteczne. 

Pkt. 4 
Do protokołu z sesji nr XXV/2020 Rady Gminy Mszana z dnia 10 listopada 2020 r. 
nie było uwag. Przewodniczący RG zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji nr XXV/2020 Rady Gminy 
Mszana z dnia 10 listopada 2020 r. 
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Protokół został przyjęty. 

Pkt. 5 
Nie wpłynęły interpelacje. 

Pkt. 6 
Sprawozdania z prac Komisji złożyli: 

 Radny Roman Bura, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej z jej 
posiedzenia w dniu 8 grudnia 2020 r.: 

Komisja Rewizyjna w pełnym składzie 5 członków przeprowadziła w Urzędzie 
Gminy kontrolę dokumentacji przetargowej za I półrocze 2020 roku oraz 
wydatków z Funduszu Sołeckiego. Informacji i wyjaśnień udzielała Pani 
Aleksandra Tkocz, Kierownik Referatu Planowania i Inwestycji. W I półroczu 
zostało przeprowadzonych 8 postępowań. Radni skontrolowali dokumentację 
postępowań przetargowych. Komisja nie wniosła uwag. 
Planowana kwota na zadania w ramach funduszu w każdym z sołectw wynosiła 
43.377 złotych. Większość zaplanowanych zadań została już zrealizowana lub 
jest w trakcie. W Mszanie pozostało 2.792,60 zł z zadania Zakup i montaż 
urządzeń rekreacyjnych do parku, nie wiadomo też, czy uda się wykorzystać 
2000 zł zaplanowane na Sylwester pod chmurką - jego realizacja może okazać 
się niemożliwa z powodu obostrzeń epidemicznych. 
Nie wiadomo też, czy uda się wymienić urządzenia i elementy podłoża na 
placyku zabaw w centrum Połomi - środki na to zadanie zostały przesunięte z 
organizacji Dożynek Gminnych, które nie mogły się odbyć. Z racji bardzo 
krótkiego okresu czasu istnieje ryzyko, że zadanie to nie zostanie wykonane. 
Żadna firma nie chce się podjąć realizacji. Jeśli tak się stanie, zaplanowane na tę 
inwestycję środki wrócą do budżetu Gminy. Do informacji Komisja nie wniosła 
uwag. 
Komisja opracowała też i pozytywnie zaopiniowała projekt planu pracy na 2021 
r. Projekt zostanie przedłożony do zatwierdzenia Radzie Gminy na dzisiejszej 
sesji. 

 Radny Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych z jej 
posiedzenia 10 grudnia br.: 

Komisja omawiała projekt budżetu na 2021 rok w zakresie polityki społecznej i 
oświaty. Zostały w nim uwzględnione podwyżki płac dla kadry administracyjnej 
i obsługi w placówkach oświatowych. W posiedzeniu wzięli udział 
przedstawiciele związków zawodowych oświaty. Pod dyskusję poddano temat 
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zmiany uchwały Rady Gminy z 2019 roku w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych pracujących z grupami 
obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. Związek Nauczycielstwa 
Polskiego Oddział w Mszanie oraz NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty w 
Wodzisławiu Śl. zwróciły się z prośbą o możliwość dokonania zmiany 
polegającej na ustaleniu pensum na poziomie 22 godzin (obecnie jest to w tych 
grupach 25 godzin). Po dyskusji temat poddano pod głosowanie. Komisja 
uznała, że nie należy zmieniać uchwały, a warunki pracy tych nauczycieli są 
dobre, w każdej grupie jest przyjęta pomoc nauczyciela. 
W sprawach bieżących Komisja opiniowała również projekty uchwał na 
najbliższą sesję Rady Gminy. Pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał w 
sprawie: 
- planu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Mszana na 2021 r. 
- wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Mszana a 
Miastem Jastrzębie-Zdrój w sprawie powierzenia Miastu Jastrzębie-Zdrój 
realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej polegającego na świadczeniu 
usług przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Jastrzębiu-Zdroju na rzecz 
mieszkańców Gminy Mszana. 
Komisja opiniowała również 4 wnioski o Nagrodę Wójta Gminy Mszana za 
osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 
współzawodnictwie sportowym.  
2 wnioski złożyła Pani Klaudia Mitko: w związku z zajęciem 1 i 2 miejsca na 
Mistrzostwach Polski w Ju Jitsu we wrześniu 2020 roku w Bochni. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wnioski. 
2 wnioski Pani Marii Zdziebło w imieniu córki Zofii Zdziebło w związku z 
zajęciem przez nią 1 i 2 miejsca na Mistrzostwach Polski w Ju Jitsu w Bochni, we 
wrześniu 2020 roku. Komisja pozytywnie zaopiniowała wnioski. 
Na posiedzeniu Komisja przyjęła również plan pracy na 2021 rok. 

 Radna Beata Wieszołek, Przewodnicząca Komisji Budżetu i 
Infrastruktury z jej posiedzenia w dniu 14 grudnia br.: 

Komisja omawiała przetargi rozstrzygnięte w bieżącym roku, inwestycje, 
założenia dla „Akcji Zima” w sezonie 2020/2021 oraz opiniowała projekt 
budżetu na 2021 r. i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2028. W I 
półroczu 2020 roku przeprowadzono 8 postępowań przetargowych, w II 
półroczu – 17, w tym dwa postępowania są w trakcie. Zakończonych i w trakcie 
jest również wiele inwestycji, które zostały szczegółowo omówione. 
Po analizie projekt budżetu i WPF Komisja pozytywnie zaopiniowała oba 
projekty. 
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Przyjęto również plan pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury na 2021 rok. 
W sprawach bieżących Komisja opiniowała projekty uchwał na najbliższą sesję 
Rady Gminy. Pozytywnie zostały zaopiniowane projekty w sprawie: 
- zmiany budżetu Gminy Mszana na 2020 rok. 
- wydatków budżetowych, których realizowane planowane kwoty nie wygasają 
z upływem roku budżetowego 2020 r. 
- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
- Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mszana. 
- oraz w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Do sprawozdań nie było pytań. 

Pkt. 7 
Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad - podjęcia uchwał w sprawie: 

1. a/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 2021 – 2028; 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach na dwa tygodnie przed sesją. Został on szczegółowo omówiony i 
pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury w 
dniu 14 grudnia br.  Przedłożony przez Wójta Gminy projekt WPF wymaga 
zaopiniowania przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Uchwałę Nr 
4200/V/166/2020 V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Katowicach z dnia 1 grudnia 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Mszana projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Mszana na lata 2021 - 2028 odczytała Przewodnicząca 
Komisji Budżetu i Infrastruktury Pani Beata Wieszołek. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 
2021 – 2028; 
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena 
Herman, Marek Kotula, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek - ustnie do protokołu 
Wstrzymał się (1): Piotr Kuczera 
BRAK GŁOSU (0) 
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Uchwała Nr XXVI/177/2020 została podjęta. 
2. b/ budżetu Gminy Mszana na 2021 r.; 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach na dwa tygodnie przed sesją. Został on szczegółowo omówiony i 
pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury w 
dniu 14 grudnia br.  Przedłożony przez Wójta Gminy projekt budżetu wymaga 
zaopiniowania przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Uchwałę Nr 
4200/V/164/2020 V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Katowicach z dnia 1 grudnia 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Mszana projekcie uchwały budżetowej Gminy Mszana na 2021 
rok wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi odczytała 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Pani Beata Wieszołek. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Pani Beata 
Wieszołek odczytała Uchwałę Nr 4200/V/165/2020 V Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 1 grudnia 2020 r. w 
sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie 
uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Mszana. Uchwała stanowi załącznik nr 
6 do protokołu. 
Do projektu budżetu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i 
zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: budżetu Gminy Mszana na 2021 rok; 
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof 
Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
Wstrzymał się (1): Piotr Kuczera 
Uchwała Nr XXVI/178/2020 została podjęta. 

3. c/ przekazania środków finansowych dla Policji 
Przewodniczący poinformował, że projekt został omówiony na początku sesji. 
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie: przyznania środków finansowych dla Policji.  
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
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Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXVI/179/2020 została podjęta. 

4. d/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2020 rok; 
Przewodniczący poinformował, że projekt został omówiony i pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury w dniu 14 
grudnia br. 
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie: zmiany budżetu Gminy Mszana na 2020 rok; 
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXVI/180/2020 została podjęta. 

5. e/ wydatków budżetowych, których realizowane planowane kwoty nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2020 r.; 

Przewodniczący poinformował, że projekt został omówiony i pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury w dniu 14 
grudnia br. Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i 
zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: wydatków budżetowych, których realizowane 
planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 r.;  
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXVI/181/2020 została podjęta. 

6. f/ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mszana; 
Przewodniczący poinformował, że projekt został omówiony i pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury w dniu 14 
grudnia br. Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i 
zarządził głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Mszana; 
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXVI/182/2020 została podjęta. 

7. g/ określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi; 

Przewodniczący poinformował, że projekt został omówiony i pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury w dniu 14 
grudnia br. Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i 
zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Beata Wieszołek 
Wstrzymał się (1): Ewa Wawrzyczny 
Uchwała Nr XXVI/183/2020 została podjęta. 

8. h/ wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi; 

Przewodniczący poinformował, że projekt został omówiony i pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury w dniu 14 
grudnia br.  Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały 
i zarządził głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi; 
Wyniki głosowania: Tak: 13, Nie: 1, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (13): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, 
Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Beata Wieszołek 
Nie (1): Ilona Mura 
Wstrzymał się (1): Ewa Wawrzyczny 
Uchwała Nr XXVI/184/2020 została podjęta. 

9. i/ planu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę 
Mszana na 2021 r.; 

Przewodniczący poinformował, że projekt został omówiony i pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych w dniu 10 grudnia br. 
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie: planu dofinansowania doskonalenia zawodowego 
nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez 
Gminę Mszana na 2021 r.; 
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXVI/185/2020 została podjęta. 

10.  j/ wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Mszana 
a Miastem Jastrzębie-Zdrój w sprawie powierzenia Miastu Jastrzębie-
Zdrój realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej polegającego na 
świadczeniu usług przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Jastrzębiu-
Zdroju na rzecz mieszkańców Gminy Mszana; 

Przewodniczący poinformował, że projekt został omówiony i pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych w dniu 10 grudnia br. 
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Gminą Mszana a Miastem Jastrzębie-Zdrój w sprawie powierzenia Miastu 
Jastrzębie-Zdrój realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej polegającego na 
świadczeniu usług przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Jastrzębiu-Zdroju 
na rzecz mieszkańców Gminy Mszana;  
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXVI/186/2020 została podjęta. 

11.  k/ planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mszana na 2021 r.; 
Przewodniczący poinformował, że projekt został opracowany i pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 8 grudnia br. 
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie: planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mszana na 
2021 r.;  
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof 
Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
Wstrzymał się (1): Piotr Kuczera 
Uchwała Nr XXVI/187/2020 została podjęta. 

12.  l/ planu pracy Rady Gminy Mszana na 2021 r. 
Przewodniczący poinformował, że projekt został opracowany na podstawie 
przepisów ustawy o samorządzie gminnym oraz z uwzględnieniem planów 
pracy poszczególnych Komisji. 
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie: planu pracy Rady Gminy Mszana na 2021 r. 
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
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Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXVI/188/2020 została podjęta. 
Przewodniczący poinformował o wyczerpaniu tego punktu obrad i przeszedł do 
kolejnego.  

Pkt. 8 
Na początku tego punktu Wójt Mirosław Szymanek złożył życzenia świąteczne 
Senator Ewie Gawęda oraz podziękował jej za rekomendację u premiera, co 
przyczyniło się do pozyskania przez Gminę Mszana środków z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 4 milionów złotych. Kwota ta zostanie 
przekazana na realizację inwestycji – Rewitalizacja Centrum Gogołowej. 
Pani Senator podziękowała i wyraziła przekonanie, że inwestycję na pewno uda 
się zrealizować, a Gogołowa i cała Gmina Mszana będzie dzięki niej jeszcze 
piękniejsza. 
Następnie Wójt złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
Informacja Wójta Gminy o zarządzeniach podjętych w okresie międzysesyjnym 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   
Sprawozdanie z odbytych spotkań w okresie od 11.11.2020 r. do 22.12.2020 r. 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Pytania do sprawozdań zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera – czego dotyczyło spotkanie z 
przedstawicielami Jastrzębskiej Spółki Węglowej? 

 Pan Wójt odpowiedział, że rozmawiał z Panami Arturem Dyczko i 
Jerzym Majchrzakiem przy okazji odbioru aktywnych przejść dla 
pieszych w Połomi i Gogołowej, które dofinansowywała Fundacja 
JSW. Rozmawiano między innymi o planach zagospodarowania 
przestrzennego w kontekście zagospodarowania hałdy Pochwacie. 

 Na pytanie Pana Radnego Kuczery, jakich zmian dotyczyło 
zarządzenie w sprawie wprowadzenia zmiany zasad używania 
samochodu służbowego, odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu 
AEI Pani Katarzyna Bylicka – zmiana polega na zwiększeniu zużycia 
paliwa. Kilka miesięcy użytkowania auta pokazało, że faktyczne 
zużycie jest wyższe niż określał producent i taką zmianę należało 
wprowadzić do zarządzenia. Zamiast 5,5 litra na 100 kilometrów, 
wprowadzono 8 litrów na 100 km.  

Więcej pytań do sprawozdań nie było. 

Pkt. 9 
W wolnych głosach i wnioskach głos zabierali: 
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 Radny Piotr Kuczera – czy został już rozstrzygnięty konkurs na 
nowego dyrektora Szkoły Podstawowej w Gogołowej? 

 Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy Pani Joanna Szymańska, 
która była przewodniczącą komisji konkursowej – na stanowisko 
nowego dyrektora zgłosiły akces dwie kandydatki. Komisja 
konkursowa dziś wybrała nowego dyrektora – została nim Pani 
Anna Holona, która do tej pory pełniła funkcję społecznego 
zastępcy dyrektora SP w Gogołowej. 

 Na pytanie Radnego Kuczery, czy obie kandydatki są mieszkankami 
Gminy Mszana, Pani Sekretarz odpowiedziała, że tak.  

 Głos zabrał Pan Tomasz Mrowiec, Z-ca Przewodniczącego rady 
Gminy, policjant w Komendzie Powiatowej Policji w Wodzisławiu Śl. 
Podziękował w imieniu komendanta i kolegów za środki finansowe, 
które Rada Gminy przekazała na patrole ponadnormatywne. 
Powiedział, że zostanie jak co roku przeprowadzona analiza, gdzie 
takie patrole powinny się pojawiać. Patrole są dwuosobowe w 
oznakowanym radiowozie.  

 W odpowiedzi Pan Wójt podziękował za dobrą współpracę z Policją. 
Podsumował też jako korzystny dla mieszkańców realizowany od 
wielu już lat pomysł dodatkowych patroli na terenie Gminy Mszana. 
Wójt poinformował również, że nasza Policja otrzymała nowy 
radiowóz, ufundowany przez samorządy, w tym Gminę Mszana. 

 Radna Magdalena Herman zapytała, czy zakończył się już remont 
cząstkowy nawierzchni na odnodze ulicy Wolności? Zwróciła 
uwagę, że ubytki zostały tak wypełnione, iż teraz asfalt wystaje 
ponad nawierzchnię drogi i jest nierówno. Czy zostanie to jeszcze 
poprawione? 

 Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta Błażej Tatarczyk – poinformował, 
że wczoraj wpłynęło do Urzędu Gminy zgłoszenie o zakończeniu 
robót przez firmę. Prace nie zostały jeszcze odebrane. Jeśli gdzieś 
zostały źle wykonane, muszą być poprawione.  

 Radny Roman Goik przekazał, iż mieszkańcy ulicy Szkolnej pytają, 
czy w przyszłym roku jest przewidziana nakładka asfaltowa na 
odcinku pomiędzy dwoma krzyżami.  

 Z-ca Wójta odpowiedział, że w tym roku została położona nakładka 
na kolejnym odcinku bocznej ulicy Szkolnej, od posesji p. Berger w 
kierunku krzyża. W przyszłości planowane jest poprawienie stanu 
nawierzchni kolejnego odcinka. Jednak na przyszły rok nie zostały 
jeszcze wskazane do remontów konkretne odcinki dróg.  
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 Radny Piotr Kuczera zwrócił uwagę, że na odnodze ulicy Centralnej, 
obok posesji nr 59 pominięto łatanie dziur.  

 Radna Ilona Mura zapytała, czy zostały zakończone remonty 
cząstkowe na ulicy Kopernika? Są tam jeszcze wycięte dziury, które 
nie zostały wypełnione asfaltem.  

 Z-ca Wójta odpowiedział, że mimo zgłoszonego zakończenia prac 
firma kończy jeszcze te roboty, które wcześniej przygotowała.   

 Pani Radna Mura przekazała prośbę mieszkańców ulicy Wesołej o 
utwardzenie pobocza obok posesji państwa Berger.  

 Pan Z-ca odpowiedział, że będzie problem, bo właściciel terenu nie 
wyraża zgody.  

 Radna I. Mura zgłosiła też uszkodzenie na przepuście na ulicy 
Tuskera w rejonie posesji państwa Haśko.  

 Radny P. Kuczera zadał pytanie pracownikowi referatu zarządzania 
kryzysowego, Panu Piotrowi Hajskiemu - czy do Urzędu Gminy 
wpłynęła odpowiedź w sprawie przeglądu słupów i kabli od firmy 
Orange?  

 Zapytany odpowiedział, że wpłynęła. Firma Orange informuje, że 
przeprowadza aktualnie przegląd swojego majątku. Być może uda 
się go dokończyć w tym roku.  

 Pan Radny Kuczera zadał pytanie Senator Ewie Gawęda – czy wie 
ona coś nowego na temat Kolei Dużych Prędkości, która ma być 
poprowadzona przez teren Gminy Mszana? Czy wiadomo jej coś o 
specustawie, na podstawie której ta inwestycja ma być 
realizowana?  

 Pani Senator odpowiedziała, że niedawno odbywały się konsultacje 
z samorządami. Obecnie powstaje opinia środowiskowa do tej 
inwestycji, od niej będzie zależało to, gdzie i który wariant zostanie 
wybrany. Przyznała, że najbardziej pod uwagę brany jest wariant 
przez Połomię.  

 Na pytanie Radnego Kuczery, kiedy zapadną te decyzje, Pani 
Senator odpowiedziała, że opinia środowiskowa ma być gotowa w 
pierwszych miesiącach przyszłego roku.  

 W tym temacie Wójt Mirosław Szymanek przypomniał, że trwają 
konsultacje z mieszkańcami i mogą oni wyrażać swoje opinie, o 
czym Rady Sołeckie informują na stronie internetowej Gminy 
Mszana. Mieszkańcy mogą się wypowiadać do końca grudnia.  

 Szerzej sposób przekazywania uwag omówiła Pani Aleksandra 
Tkocz, Kierownik Referatu Planowania i Inwestycji Urzędu Gminy w 
Mszanie. Konsultacje ogłoszone przez CPK trwają do 31 grudnia. 
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Konsultowane są dwa dokumenty: Strategiczne Studium 
Lokalizacyjne oraz prognoza oddziaływania na środowisko projektu 
SSL. Każdy zainteresowany mieszkaniec może złożyć uwagi pocztą 
lub elektronicznie bezpośrednio na stronie CPK. Planowane linie, 
na razie w bardzo ogólnym zarysie, są przedstawione w Rozdziale 6 
SSL. Naszego terenu dotyczy ciąg 7 linia nr 170. 

Więcej pytań i głosów w tym punkcie nie było.  
Na zakończenie Pan Wójt i Przewodniczący Rady złożyli wszystkim obecnym 
życzenia świąteczne i noworoczne.      

Pkt. 10   
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Marek Liśnikowski zamknął 
obrady XXVI sesji Rady Gminy Mszana.       
 
Przewodniczący Rady Gminy 
/-/ Marek Liśnikowski 
 
Protokołowała:                                                 
/-/ Mirosława Książek-Rduch                                          
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